
REFERAT, FAU, mandag 29.11.21 
 
Møtet ble holdt via Teams. 
 
Til stede: Tale Vestby, Merete Lund, Elisabeth Utsi, Ann Helen Olafsen, Renate Strand, Nils 
Håkon Sandtorp, Linda Smaadahl, Frode Gabrielsen 
 
Saksliste: 
 
SAK 1 
Endre bussrute? 
Saken gjelder Vestsia-bussen, og et framsatt ønske om å endre kjøreretning på ruta etter 
skoletid. Bakgrunnen er at flest som benytter skolebuss bor i nordlig retning og får veldig 
lang vei hjem slik tilbudet er nå. Rektor hadde innhentet synspunkter fra berørte, og det ble 
klart at det er motstridende synspunkter. 
Vedtak: FAU ønsker ikke å endre ruta på nåværende tidspunkt, men ønsker å ta opp igjen 
saken på siste møte før sommer 2022 med tanke på nytt skoleår. 
 
SAK 2 
Orientere om budsjett for skolen 
Rektor orienterte om budsjett for 2022. Den store innsparingen er allerede gjort. Fra august 
2021 har det vært et stort kutt på antall ansatte og budsjettramma for de neste årene 
fordrer at undervisningen er i aldersblandede grupper. Den eneste større innsparingen som 
kommer i tillegg neste år er ramma for bøker. Som kjent ble det gjort store innkjøp på 
skolebøker inneværende år på grunn av overgangen til aldersblanding. I 2021 så har vi kjøpt 
inn bøker for omtrent 10 ganger så mye som vanlig, men fra neste år må dette tilbake på 
normalen på ca 100 000kr. Noen mindre innsparinger blir det, men jeg tror ikke elevene vil 
merke så mye til dette.  
 
FAU mener det er viktig at skolen nå ikke blir utsatt for ytterligere økonomiske kutt, og 
ønsker å ha fokus og engasjement rundt dette. 
 
Eventuelt: 

- Bruk av Facebook. FAU ved Aremark skole har opprettet to Facebook-sider i senere 
tid, og det ble drøftet om FAU kan nyttiggjøre seg disse i sitt arbeid. Det ble besluttet 
å opprettholde gruppe for styret i FAU, mens foreldreside blir inaktivert. FAU mener 
fredagsbrev via Aremark kommune er en bedre kanal for å spre informasjon til alle 
foreldre. 


